
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 11. november 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 103
Kan ministeren bekræfte, at der ikke er behov for at yde refusion for elafgift til erhvervsli-
vet, hvis alle virksomheder beskattes efter samme sats – f.eks. energibeskatningsdirekti-
vets minimumssats på 0,4 øre/kWh? Kan ministeren bekræfte, at der ikke vil være noget
lovgivningsmæssigt i vejen for denne model?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Birgitte Bergman
(KF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Birgitte.Bergman@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Bjørn Brandenborg
formand
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